
 

Kultur- og oppvekstsektoren                                 
FAU JAPPA Skole                                                                       

 
                             

Referat FAU-møte nr. 8 2021/2022 
Møtedato: 24.05.2022 Møteleder: Torunn Kveim 

Møtetid: 18.00  Referent: Elin Bie Egge 

Møtested: Jappa personalrom Neste møte: Onsdag 15. juni, kl. 18-19 

Til stede: Magnus Kristiansen (1 trinn) Solveig Kjølberg (2.trinn), Elin Bie Egge (3.trinn), Cathrine Flatebø (5.trinn).Torunn 
Kveim (6.trinn), Heidi Thygesen Fiskaa (vara 6.trinn), Cristina Berntsen (7 trinn) og Rektor May-Elin S Lien 

Forfall: Tormod Frog (4.trinn) 

Kopi til: Rektor May-Elin.  

 

Saksnr. Dato 
meldt: 

Meldt av: Beskrivelse av sak Referat med eventuelt vedtak og ansv. person 

1.1 Løpende  1. Gjennomgang av 
siste referat. 

 
 
 
 

 

 17. mai Levermyrlekene. Gruppene i 6 trinn 
skriver ned sine erfaringer nå når arrangementet 
er unnagjort.  

 Status i forhold til penger som kom inn på 17.mai 
var 30.200, - Dette inkluderer loddsalg på 5.000,- 
Loddsalget går i sin helhet til 6. trinn. 

 Fordelingsnøkkelen som vi bruker i år også er 
50% går tilbake til 6 trinn, som brukes i 7 trinn, og 
50% blir i FAU til fordel til skolens elever osv.                
 

1.2 Løpende Enhetsleder 2. Orientering fra 
Rektor- div, 
Økonomi/budsjett.  

 

 

 Skolen har ingen avvik i Qm+ (avvik og 
rapporteringssystemet til skolen og Grimstad 
kommune.  

 Skolen har ca 200.000,- minus i budsjettet.  
Men det er fremdeles under kontroll sier May-Elin. 
 

1.3 Løpende Møteleder Saker til 
orientering/behandling   
 
 
 

 Sommerkonsert 8 juni, Tema er Fred – barn av 
regnbuen. Vipps til inntekt for Røde kors og 
fredsarbeid. Loppemarked. Alle klasser/ trinn skal 
hjelpe til. Stå i kiosk, bake kaker og rigge ut og inn  
med utstyr. 

 Innspill også om at det ikke er parkeringsplasser til  
foreldre. 

 Det ble også tatt opp igjen dette med 
dysleksivennlig skole- PPT har få folk som skal 
gjøre mange sakkyndige vurderinger. Det tar tid fra 
testing –til utredning og til vurdering fra PPT. 
Settes diagnosen kan hjelpemidler komme på 
plass og elevene får den hjelpen de trenger. 
Lingdys osv. Dette tar for lang tid. Testing skjer på 
skolen. 

 

 Vedr utbyggingen på områdene ved skolen 
(Frivollhagen/Eplehagen)  



 Det sendes inn høringsinnspill ang Frivoldhaven 
innen 1 juni fra FAU og skolen vedr utbyggingen 
og trafikk bildet. 

 Det er sendt mange henvendelser til kommunen 
for å få innsyn i denne saken. For eksempel  
så mangler det en uttalelse fra barnas 
representant.  

 
 
KFU:  Ingen saker denne gang.  
 
 

1.4   Saker til oppfølging: 
 

a) Trafikksikkerhet 
og utbygging på 
jorder ved skolen. 
Parkering for 
foresatte 
 

 
 
 
 
 
 

                                                   

 

a) FAU er fortsatt bekymret for trafikksikkerheten og 

ønsker at kommunen samarbeider mer med skolene 

Jappa og GUS.  

b) Saken er til høring vedr utbyggingen av leiligheter ved 

jordet.  

Skolen stiller krav om at utbygger sikrer veien inn til 

skolens område.  

FAU er meget bekymret når eventuelt det skal bygges og 

den massive tungtrafikken som medfølger en utbygging. 

Og da små barn som går forbi til og fra skolen, hvordan 

skal trygg skolevei i vare tas.  

Skolen må ha en hjertesone. Dette må samarbeides med 

Grimstad ungdomsskole.  

 

 Trivselsgruppen med TL lederne bør sende inn en 

søknad til FAU for støtte til utstyr.  

 

 

1.5   Saker FAU ønsker å se på 
kommende året:  

- Aktive skoledager  
- Dysleksivennlig skole 
- Lesing 
- Trygg skolevei 
- Bemanning og kutt i 

skolen 
- Et delaktig elevråd 

- 

1.6   Eventuelt: 
 
Formål FAU- representerer 
foreldre og foresatte i skolen. 
Det er en foreldrerepresentant 
og en vara for hvert 
klassetrinn. 
 
FAU samarbeider med SU 
(samarbeidsutvalg), SMU 
(skole, miljøutvalg) og KFU.  
 
FAU kan jobbe med saker vi 
brenner for eller saker som 
kommer fra trinnet. 
 
Møteplan for 2022:  
Onsdag 15. juni, kl. 18-19 
 

 
FAU ønsker et godt skole-hjem samarbeid.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


